
  

 

 

  Beste medewerkers werkzaam op VC Heerenveen, 

Op 12 augustus hebben we je na verontruste reacties van leden via een 

nieuwsbrief geïnformeerd over de herplaatsing medewerkers van 
Heerenveen naar Assen. We hebben toen aangegeven dat de or met deze 
zaak bezig was en dat we deze zaak nauwlettend in de gaten zouden 
houden. 

Afgelopen donderdagmiddag (26 augustus) hebben we van onze 
kaderleden begrepen dat de or een negatief advies over de kwestie heeft 
gegeven. We zijn teleurgesteld dat PostNL niet tot overeenstemming is 

gekomen met de or. 

In onze vorige nieuwsbrief hebben wij al aangegeven dat de afstand die een 

groot aantal medewerkers nu moet maken naar hun nieuwe werkplaats in 
Assen onredelijk is. We vinden dit niet getuigen van goed werkgeverschap. 

We zijn nog steeds van mening dat er een passende oplossing moet 
komen, mede omdat het aantal af te leggen kilometers voor een groot 
aantal medewerkers boven de vergoeding uitkomt die is afgesproken in de 

cao. Daarnaast willen wij zoveel mogelijk maatwerk voor alle medewerkers. 

Als gevolg van deze ontwikkelingen hebben we daarom het extra 
agendapunt ‘Herplaatsing medewerkers Heerenveen’ ingediend voor het 
overleg van donderdag 2 september met PostNL, de vakbonden en de or. 

We houden je op de hoogte. 

Met vriendelijke groet, 

Bestuur BVPP 
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